
Bestyrelsesmøde i samrådet 10.
oktober 2022

Agenda:

1. Evaluering på Skt. Hans og sommerfest på Volden
2. Status på aktuelle sager:

a. Kollektiv trafik
b. Hal 2
c. Opbevaring
d. Fastelavn

3. Fællesmøde mellem samråd og politikere 27. oktober
4. Julebelysning og syng julen ind
5. Opfølgning fra seneste møder:

a. Nyt blad for Klarup (Christina)
b. Behovet for kommunikation generelt (Peter)
c. Infrastruktur (Peter)

6. Evt.

Ad. 1: 

Perfekt vejr og ekstremt godt fremmøde, pres på boden – kunne godt have 
brugt flere hænder til udskænkning og salg. Men OBS på, at 
omstændighederne var noget nær perfekte i år. Priserne evalueres op til næste
års fest. 

Der skal opgraderes på lyden til især taleren. Jakob snakker med Thomas Bach 
fra AV-Experten vedr. lyden mhp. køb/leje. Vi har behov for en (prioriteret) liste
over behov for éngangsudgifter ifm. kommende Skt. Hans arrangementer. 
Morten har ansvaret for denne fsva. el og grej.

Sommerfesten på Volden gik godt og endda en lille smule over forventning iflg.
Rema 1000.



Ad. 2:

a) Jakob og Peter orienterede omkring møderne ang. ny plan for den 
kollektive trafik i Aalborg, herunder også Klarup. Vi aftaler, at vi udsender
noget kommunikation når den konkrete plan sendes i offentlig høring i 
december med kommentarer om hvad vi har gjort og sagt.

b) Hal 2 kommer i 2024, takket være solid indsats fra Peter og Jakob 
omkring lobbyarbejde. Peter og Jakob har møde med Fritidsforvaltningen 
tirsdag den 11/10 omkring den videre proces.

c) Jakob har møde med Klarup El-Service torsdag mhp. mulighederne for 
fremtidig opbevaring.

d) Rema 1000 vil gerne være leverandør på arrangementet og foreslår, at 
børnehaverne står for tønder (samrådet betaler). Rema 1000 vil gerne 
sponsorere slikket i tønderne. Vi spørger Fodbold, Gymnastik, Badminton 
og Nøvling IF om bod(er) og frivillige til tøndeslagning m.m. Jakob skriver.
Daniel og Christina udveksler lister til indkøb osv.

Ad. 3:

Jakob deltager den 27/10, Daniel gør eventuelt også.

Ad. 4:

Vi skal have talt med Jan fra Meny ift. glögg og æbleskiver og desuden have 
bestilt et juletræ på ca. 6 meter som kan holde den nye julestjerne. Mai-Britt 
kontakter Meny og ringer lidt rundt mhp. juletræ (koordineret med Morten). 
Morten fastlægger dato for ophængning af belysning og får styr på de tekniske 
detaljer omkring nye/øvrige stjerner. Christina koordinerer deltagelse fra FOKI.

Ad. 5:

a) Punktet omkring et nyt blad skydes til et senere tidspunkt
b) Kommunikationsstrategien skal drøftes ved en kommende lejlighed, også

i relation til ovennævnte
c) Det samme (b) med infrastrukturen (ift. NAU), behov for at samrådet 

engagerer sig i denne problemstilling

Ad. 6:

 Samrådet står ikke for et vælgermøde ifm. det kommende folketingsvalg,
af ressourcemæssige årsager.



 Henvendelse vedr. flytning af byskilt: Vi opfordrer personerne bag 
henvendelsen til selv at tale med kommunen og evt. at involvere sig med
erhvervsdrivende (Kop & Kande, Jem & Fix, Genbrug, etc.) mhp. mere 
opbakning til sagen. Desuden graver Jakob lidt i den kommunale historik 
omkring tryghedsvandringer, og hvorvidt det stadig er en ting, der 
eksisterer og som kan ”bookes”.


